
Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 2/6-08 

Närvarande: Carina, David, Magnus, Christer och Anette 

1. Ordföranden öppnar mötet. 
 

2. Magnus väljs till sekreterare. 
 

3. Annette redogör för sina kontakter med REV angående om det finns regler för vilket 
andelstal sommarboende ska ha. Enligt REV finns det rekommendationer och vi har ett 
tämligen högt andelstal i vår förening, men det finns inga lagar eller regler som tvingar 
oss att sänka andelstalet.  I den s k anläggningslagen, som är nystiftad, finns det regler för 
andelstalet för de föreningar som bildats efter det att den lagen togs i bruk. För vår del 
gäller dock vår förrättning och vi kan under demokratiska former själva bestämma vilket 
andelstal som ska gälla för Gårda Brygga Vägförening.  
 

4. Styrelsen är överens om att vi behöver anlita en expert i samband med att vi 
iordningställer fler vägar, precis som vi tidigare gjort.  
 

5. Årsmötet blir den 12/7 klockan 11 i församlingshemmet. 
 

6. Hilbertsson sköter underhållet av våra vägar bra, och vi beslutar att fortsätta anlita 
honom. 
 

7. Vi har fortfarande inge revisor. Stefan Andersson har tackat nej. Carina föreslår att fråga 
Birgitta Odelstierna. 
 

8. På årsmötet måste vi rösta om följande frågor, då dessa togs upp på förra årsmötet: 
 

a. Andelstalet 
b. Höjning av avgifterna 
c. Om vi ska låna pengar för att kunna göra i ordning alla vägar på samma gång. 

Styrelsens medlemmar får i hemläxa att fundera vad de själva har för åsikt i ovanstående 
frågor. 

9. Nästa styrelsemöte: 10/6 klockan 18:00 

Sekreterare   Ordförande   Justerare 

 

David Gustafsson  Christer Lysell   Magnus Hagman 


